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中华考试网.华文燕园www.cne163.com

2014年职称英语考试《综合类A级》模拟题四

第一部分：词汇选项（第1～15题，每题1分，共15分）
下面每个句子均有1个划线词或短语，请为每处划线部分确定1个意义最为接近的选项。

1 The union representative put across her argument very effectively.  

A.Explained     B.invented     C.Considered     D.accepted 

2 He talks tough but has a tender heart.  

A.heavy        B.strong       C.Kind          D.wild 

3 It is no use debating the relative merits of this policy  

A.making       B.taking       C.Discussing     D.expecting 

4 Our statistics show that we consume all that we are capable of producing. 

A.waste        B.buy          C.use           D.sell

5 The fuel tanks had a capacity of 140 liters. 

A.function      B.ability       C.power         D.volume

6 Our lives are intimately bound up with theirs. 

A.tensely       B.nearly       C.carefully       D.closely

7 Her faith upheld her in times of sadness. 

A.supported     B.excited      C.Inspired        D.directed

8 The book provides a concise analysis of the country's history. 

A.clean        B.perfect       C.real           D.brief

9 It is laid down in the regulations that all members must carry their membership cards at all times.  
A.suggested    B.warned       C.stated         D.confirmed

10 The council meeting terminated at 2 o'clock  

A.began       B.continued     C.ended         D.resumed

11 A red flag was placed there as a token of danger. 

A.sign         B.substitute     C.proof         D.target

12 However bad the situation is, the majority is unwilling to risk change. 

A.reluctant     B.eager        C.pleased        D.angry

13 It has been said that the Acts provided a new course of action and did not merely regulate or enlarge an old one. 

A.limit        B.control       C.replace        D.offset

14 The secretary is expected to explore ideas for post-war reconstruction of the area. 

A.deny        B.investigate    C.stress          D.create

15 The steadily rising cost of labor on the waterfront has greatly increased the cost of shipping cargo by water. 

A.gradually    B.suddenly      C.excessively     D.Exceptionally

第二部分：阅读判断（第16～22题，每题1分，共7分）
下面的短文后列出了7个句子，请根据短文内容对每个句子作出判断：如果该句提供的是正确信息，请选择A；如果该句提供的是错误信息，请选择B；如果该句的信息 文中没有提及，请选择c16 请根据短文的内容，对16-22做出判断。

Winners and Losers

Why are the biggest winners in the past decade of trade globalization mostly in South and East Asia, whereas the biggest losers are mostly in the former Soviet bloc (集团)" and sub-Saharan Africa? History is a partial guide: East Asia has a long trading tradition, lately reinvigorated (给以新的活力 ) by the Chinese adoption of market economics. The Soviet Union, on the other hand, was sheltered from free-market forces for more than 70 years. In Africa, some countries are disadvantaged because of inadequate infrastructure (基础结构); many countries have little to trade but commodities, the prices of which have fallen in recent years.

In some regions, certain countries have suffered by adopting misguided policies, often under pressure from International Monetary Fund. First among these is Russia, which in the early 1990s tried to embrace capitalism before first building the institutions that make capitalism work, such as an independent bank system, a system of business law, and all adequate method for collecting taxes. Encouraged by the IMF the World Bank and the U. S. Department of the Treasury, President Boris Yeltsin (叶利钦) 's regime privatized the state-owned industrial sector, creating a class of oligarchs ( 寡头政治集团成员 ), who, knowing how unstable conditions were at home. sent their money abroad instead of investing it at home.

In contrast, China, the biggest winner from globalization, did not follow the IMF formula. Of the former states of the Soviet bloc, only a few, notably Poland and Hungary, managed to grow, which they did by ignoring IMF advice and adopting expansionary plans, including spending more than they collected in taxes. Botswana and Uganda are also success stories: despite their disadvantages, their countries achieved vigorous growth by creating stable civil societies, liberalizing trade and implementing reforms that ran counter to IMF prescriptions.

16 Japan has a long trading tradition. 

A.Right     B.Wrong     C.Not mentioned

17 Russia was wrongly guided by the IMF. 

A.Right     B.Wrong     C.Not mentioned

18 Russia was a capitalist country in the early of 1990s. 

A.Right     B.Wrong     C.Not mentioned

19 Many high officials in Russia have much benefited from privatization. 

A.Right     B.Wrong     C.Not mentioned

20 Australia is one of the biggest winners from globalization. 

A.Right     B.Wrong     C.Not mentioned

21 China did not take IMF advice. 

A.Right     B.Wrong     C.Not mentioned

22 All African countries followed the IMF formula. 

A.Right     B.Wrong     C.Not mentioned

第三部分：概括大意和完成句子（第23~30题，每题1分，共8分）
下面的短文后有两项测试任务：(1)第23～26题要求从所给的6个选项中为第2-5段的每段选择l个最佳标题；(2)第27～30题要求从所给的6个选项中为每个句子确定1个最佳选项。 

Keeping Cut Flowers 

1. While everybody enjoys fresh cut flowers around his house, few people know how to keep them for as long as possible. This may be done by keeping in mind a few simple facts.

2. An important thing to remember about cut flowers is that they are sensitive to temperature. For example, studies have shown that cut carnations (康乃馨) retain their freshness eight, times longer when kept at 12~C than when kept at 26~C. Keeping freshly harvested flowers at the right temperatures is probably the most important aspect of flower care.

3. Flowers are not intended by nature to live very long. Their biological purpose is simply to attract birds or insects, Such as bees, for pollination (授粉)fg). After that, they quickly dry up and die. The process by which flowers consume oxygen and produce carbon dioxide (二氧化碳), called respiration (呼吸), generates the energy the flower needs to give the flower its shape and colour. The making of seeds also depends on this energy. While all living things respire, flowers have a high level of respiration. A result of all this respiration is heat, and for flowers the level of heat relative to the mass of the flower is very high. Respiration also brings about the eventual death of the flower. Thus the greater the level of respiration, the sooner the flower dies.

4. How, then, to control the rate at which flowers die? By controlling respiration. How is respiration controlled? By controlling temperature we know that respiration produces heat, but the reverse is also true. Thus by maintaining low temperatures, respiration is reduced and the cut flower will age more slowly.

5. Another vital factor in keeping cut flowers is the quality of the water in which they are placed. Flowers find it difficult to "drink" water that is dirty or otherwise polluted. Even when water looks and smells clean, it almost certainly contains harmful substances that can endanger the flowers. To rid the water of these unwanted substances, household chlorine bleach (含氯漂白剂) can be used in small quantities. It is recommended that 15 drops of chlorine bleach ( at 4% solution) be added to each litre of water. The water and solution should also be replaced each day.

23 Paragraph 2___ 

24 Paragraph 3___ 

25 Paragraph 4___ 

    26 Paragraph 5___ 

    A.Control of Respiration     

    B.Beauty of Fresh Cut Flowers  

    C.Role of Respiration  

D.Most Important Aspect of Flower Care 

E. Need for Clean Water 

F. Ways of Stopping Respiration

27 A few simple facts will help you keep cut flowers____ 

28 Respiration plays a key role____ 

29 The aging of cut flowers can be slowed down____ 

30 Another important way to prolong the life of cut flowers is____ 

A.by keeping its original shape and colour  

B. in the life of the cut flower  

C.to produce carbon dioxide  

D.for as long as possible 

E. by controlling temperature

 F. to replace the water and solution every day

第四部分：阅读理解（第31~45题，每题3分，共45分）
下面有3篇短文，每篇短文后有5道题。每道题后面有4个选项，请仔细阅读短文并根据短文内容回答其后面的问题，从4个选项中选择l个最佳答案涂在答题卡相应的位置上。 

Technology Transfer in Germany

When it comes to translating basic research into industrial success, few nations can match Germany. Since the 1940s, the nation's vast industrial base has been fed with a constant stream of new ideas and expertise from science. And though German prosperity (繁荣) has faltered (衰退) over the past decade because of the huge cost of unifying east and west as well as the global economic decline, it still has an enviable record for turning ideas into profit.

Much of the reason for that success is the Fraunhofer Society, a network of research institutes that exists solely to solve industrial problems and create sought-after technologies. But today the Fraunhofer institutes have competition. Universities are taking an ever larger role in technology transfer, and technology parks are springing up all over. These efforts are being complemented by the federal programmes for pumping money into start-up companies.

Such a strategy may sound like a recipe for economic success, but it is not without its critics. These people worry that favouring applied research will mean neglecting basic science, eventually starving industry of fresh ideas. If every scientist starts thinking like an entrepreneur (企业家), the argument goes, then the traditional principles of university research being curiosity-driven, free and widely available will suffer. 'Others claim that many of the programmes to promote technology transfer are a waste of money because half the small businesses that are promoted are bound to go bankrupt within a few years.

While this debate continues, new ideas flow at a steady rate from Germany's research networks, which bear famous names such as Helmholtz, Max Planck and Leibniz. Yet it is the fourth network, the Fraunhofer Society, that plays the greatest role in technology transfer.

Founded in 1949, the Fraunhofer Society is now Europe's largest organisation for applied technology, and has 59 institutes employing 12, 000 people. It Continues to grow. Last year, it swallowed up the Heinrich Hertz Institute for Communication Technology in Berlin. Today, there are even Fraunhofers in the US and Asia.

31 What factor can be attributed to German prosperity? 

A.Technology transfer. 

B. Good management. 

C.Hard work. 

D.Fierce competition.

32 Which of the following is NOT true of traditional university research____? 

A.It is free. 

B. It is profit-driven. 

C.It is widely available  

D.It is curiosity-driven.

33 The Fraunhofer Society is the largest organisation for applied technology in____ 

A.Asia  

B. USA 

C.Europe  

D.Africa

34 When was the Fraunhofer Society founded____? 

A.In 1940. 

B. Last year. 

C.After the unification. 

D.In 1949.

35 The word "expertise" in line 3 could be best replaced by____ 

A."experts" 

B. "scientists" 

C."scholars" 

D."special knowledge"

Star Quality

A new and-cheating system for counting the judges' scores in ice skating is flawed,according to leading sports specialists．Ice skating's governing body announced the new rules last week after concerns that a judge at the Winter Olympics may have been unfairly influenced．Initially the judges in the pairs figure-skating event at the Winter Olympics in Salt Lake City voted 5 to 4 to give the gold medal to a Russian pair, even though they had a fall during their routine．But the International Skating Union suspended the French judge for failing to reveal that she had been put under pressure to vote for the Russians．The International Olympics Committee then decided to give a second gold to the Canadian runners-up (亚军).

The ISU, skating's governing body, now says it intends to change the rules．In future 14 judges will judge each event, but only 7 of their scores -- selected at random will count．The ISU won't finally approve the new system until it meets in June but already UK Sport．The British Government's sports body has expressed reservations．"I remain to be convinced that the random selection system would offer the guarantees that everyone concerned with ethical sport is looking for", says Jerry Bingham, UK Sport's head of ethics (伦理).

A random system can still be manipulated, says Mark Dixon, a specialist on sports statistics from the Royal Statistical Society in London．"The score of one or two judges who have been nobbled(受到贿赂) may still be in the seven selected．"

Many other sports that have judges, including diving, gymnastics, and synchronizdd swimming have a system that discards the highest and lowest scores．If a judge was under pressure to favour a particular team, they would tend to give it very high scores and mark down the opposition team, so their scores wouldn't count．It works for diving, says Jeff Cook, a member of the international government body's technical committee．"If you remove those at the top and bottom you're left with those in the middle, so you're getting a reasonable average．"

Since the 2000 Olympics in Sydney, diving has tightened up in its system still further．Two separate panels of judges score different rounds of diving during top competitions．Neither panel knows the scores given by the other．"We have done this to head off any suggestion of bias．"says Cook.

Bingham urged the ISU to consider other options．"This should involve examining the way in which other sports deal with the problem of adjudicating (裁定 ) on matter of style and presentation" he says.

36 Who won the gold medal in the Paris figure-skating event____? 

A.The Russian pair 

B. The Canadian pair. 

C.Both the Russian pair and the Canadian pair. 

D.The French pair.

37 According to the new rules proposed by the ISU, which of the following is right____? 

A.The number of judges will be doubled. 

B. Only half of the judges will score. 

C.Only some selected judges will score. 

D.Only half of the scores will count.

38 What does Jerry Bingham express by saying "1 remain to be convinced"____? 

A.His anger. 

B. His criticism. 

C.His agreement． 

D.His doubt.

39 The attitude of those concerned in the UK to the new rules proposed by ISU can be best described as____ 

A.indifferent  

B. reserved  

C.enthusiastic  

D.positive

40 Which of the following is NOT true of the scoring system for diving____ 

A.It is more biased. 

B. It is more reasonable. 

C.It is fairer． 

D.It is tighter.

Eat More, Weigh Less, Live Longer

Clever genetic detective work may have found out the reason why a near starvation diet prolongs the life of many animals．Ronald Kahn at Harvard Medical School in Boston, US, and his colleagues have been able to extend the lifespan (寿命) of mice by 18 per cent by blocking the rodent's (啮齿动物) increase of fat in specific cells．This suggests that thinness -- and not necessarily diet promotes long life in "calorie (卡路里) restricted" animals．

"It's very cool work． " says aging researcher Cynthia Kenyon of the University of California, San Francisco．"These mice eat all they want, lose weight and live longer．It's like heaven."Calorie restrition dramatically extends the lifespan of organisms as different as worms and rodents．Whether this works in humans is still unknown, partly because few people are willing to submit to such a strict diet．

But many researchers hope they will be able to trigger the same effect with a drug once they understand how less food leads to a longer life．One theory is that eating less reduces the increase of harmful things that can damage cells．But Kahn's team wondered whether the animals simply benefit by becoming thin．

To find out, they used biology tricks to disrupt the insulin (胰岛素) receptor (受体) gene in lab mice -- but only in their fat cells．"Since insulin is needed to help fat cells store fat, these animals were protected against becoming fat," explains Kahn．

This slight genetic change in a single tissue had dramatic effects．By three months of age, Kahn, thoses modified mice had up to 70 per cent less body fat than normal control mice, despite the fact that they ate 55 per cent more food per gram of body weight．In addition, their lifespan increased．The average control mouse lived 753 days, while the thin rodents averaged a lifespan of 887 days．After three years, all the control mice had died, but one-quarter of the modified rodents were still alive．

"That they get these effects by just manipulating the fat cells is controversial," says Leonard Guarente of the Massachusetts Institute of Technology, who studies calorie restriction and aging．But Guarente says Kahn has yet to prove that the same effect is responsible for increased lifespan in calorie-restricted animals． "It might be the same effect or there might be two routes to long life," he points out, "and that would be very interesting． "

41 Ronald Kahn and his colleagues can make mice live longer by____ 

A.offering them less food  

B. giving them a balanced diet  

C.disrupting the specific genes in their fat cells  

D.preventing them growing larger

42 According to the passage, we do not know whether humans will benefit from taking in fewer calories partly because____ 

A.humans, worms and rodents are different  

B. most people are not willing to be put on a strict diet  

C.the effect is not known  

D.genetic changes in tissues can not be performed on humans

43 What does the last sentence in the third paragraph imply____? 

A.People like to lose weight, but they do not like to eat less． 

B. People want to go to heaven, but they do not want to die  

C.Mice will go to heaven if they lose weight． 

D.Mice enjoy losing weight．

44 The average modified mouse lived____  

A.3 years  

B. 753 days  

C.More than 3 years  

D.887 days

45 What can be inferred from the passage about the route to long life____? 

A.It remains to be studied． 

B. It has already been discovered． 

C.Eating more leads to long life． 

D.Eating less leads to long life． 

    第5部分：补全短文（第46～50题，每题2分，共10分）
阅读下面的短文，文章中有5处空白，文章后面有6组文字，请根据文章的内容选择5组文字，将其分别放回文章原有位置，以恢复文章原貌。请将答案涂在答题卡相应的位置上。

Why Would They Falsely Confess?

Why on earth would an innocent person falsely confess to committing a crime? To most people, it just doesn't seem logical. But it is logical, say experts, if you understand what can happen in a police interrogation (审讯) room. 

Under the right conditions, people's minds are susceptible (易受影响的) to influence, and the pressure put on suspects during police grillings (盘问) is enormous. ____(46) ____"The pressure is important to understand, because otherwise it's impossible to understand why someone would say he did something he didn't do. The answer is: to put an end to an uncomfortable situation that will continue until he does confess. " Developmental psychologist Allison Redlich recently conducted a laboratory determine how likely people are to confess to things they didn't do. ____ (47) ____The researchers then intentionally crashed the computers and accused the participants of hitting the "alt" key to see if they would sign a statement falsely taking responsibility.

Redlich's findings clearly demonstrate how easy it can be to get people to falsely confess: 59 percent of the young adults in the experiment immediately confessed. ____ (48) ____Of the 15-to-16-year-olds, 72 percent signed confessions, as did 78 percent of the 12-to-13-year-olds."

There's no question that young people are more at risk," says Saul Kassin, Professor at Williams College, who has done similar studies with similar results. ____ (49) ____a psychology both Kassin and Redlich note that the entire "interrogation" in their experiments consisted of a simple accusation -- not hours of aggressive questioning -- and still, most participants falsely confessed.

Because of the stress of a police interrogation, they conclude, suspects can become convinced that falsely confessing is the easiest way out of a bad situation. ____ (50) ____

46____   47____  48____  49____   50____

A. In her experiment, participants were seated at computers and told not to hit the "alt"key, because doing so would crash the systems. 

B. "In some ways," says Kassin, "false confession becomes a rational decision. " 

C."It's a little like somebody's working on them with a dental (牙齿的) drill," says Franklin Zimring, a law professor at the University of California at Berkeley. 

D."But adults are highly vulnerable too. "

E. How could an innocent person admit to doing something he didn't do?

F. Redlich also found that the younger the participant, the more likely a false confession.

第6部分：完形填空（第51～65题，每题1分，共15分）

阅读下面的短文，文中有15处空白，每处空白给出了4个选项，请根据短文的内容从4个选项中选择l个最佳答案，涂在答题卡相应的位置上。 

Cost as a Factor in Supply

In a purely competitive market, the supplier of goods and services has no control over the market price, because he produces too little to influence market conditions. With no difference between his products and the products____ (51) his competitors, he will sell nothing if he charges above the market price and he will sell all if he charges at or____ (52) the market price. However, in considering the price, he must take the____ (53) of production into consideration. There are times when he may be willing to sell below his cost. This might happen when prices tumble for ____ (54) he believes will be a short time. However, no business person can ____ (55) to lose money for a prolonged period. He must be constantly . ____ (56)  of his costs in relation to the market price if he is to competes successfully and earn a profit.

Many people have the impression that as production increases, costs per unit decrease. ____ (57) mass production has made this true in certain industries and at certain levels of production, ____ (58) logic and practical experiences have shown that costs per unit begin to rise beyond a certain level of production. Some economists ____ (59) to this principle as the law of increasing costs.

The reason costs rise as production goes up is____ (60)  . However, it is easy to recognize that as production goes up, the need for additional factors of production will also grow, ____ (61) competitive bidding in the marketplace for the factors of production. If a producer needs____ (62) skilled labor to produce more, and none of this labor is unemployed, the producer will have to get____ (63) from other sources. This can be done by____ (64) higher wages. Higher bidding would also apply to the other factors of production. We must also recognize that not all labor is equally productive,____(65) not all land is equally fertile and not all ore (矿石) is equally rich in the mineral wanted.

51 A. to        B.at         C.of        D.On

52 A. below     B.beneath    C.over      D.above

53 A. price      B.cost       C.worth     D.profit

54 A. that       B.why      C.what       D.if

55 A. afford     B.pretend    C.offer      D.try

56 A. sure      B.afraid      C.aware     D.suspicious

57 A. Because   B.Since      C.When     D.While

58 A. both      B.neither     C.none      D.any

59 A. resort     B.refer       C.turn      D.attend

60 A. clear      B.simple     C.difficult   D.complex

61 A. bringing   B.resulting in  C.including  D.carrying out

62 A. less       B.numerous   C.more     D.many

63 A. them      B.these       C.it         D.those

64 A. offering   B.cutting      C.reducing   D.having

65 A. as if      B.just as       C.because    D.while

.

参考答案与解析

第一部分：词汇选项    

1 【答案】:A【题干】工会的代表非常有效地解释了其观点。 

【解析】考查短语。考查形式为划线词为短语，而选项为单个词。划线短语put aCross意为“解释，说明”，与explain同义，所以答案为A。 

2 【答案】:C【题干】他说话很强硬，尽管他有颗温柔的心。 

【解析】考查形容词。划线词tender意为“温柔的，柔软的”，与kind在语义上较为接近，故答案为C。 

3【答案】:C【题干】关于这项政策的相对优点的争辩是没有用的。 

【解析】考查动词。题干划线词debate意为“争辩，辩论”，与disCuss的意思相近，所以答案为C。 

4【答案】:C【题干】我们的数据显示我们消耗了我们能生产的一切。 

【解析】考查动词。划线词Consume意为“消耗，消费”，在语义上与use比较接近，所以答案为C。 

5【答案】:D【题干】这个燃料箱的容量为140升。 

【解析】考查名词，题干划线词CapaCity为“能力，容量”，在这里当“容量”讲，在语义上与volumn比较接近，所以答案为D。 

6 【答案】:D【题干】我们的生活与他们的生活密切地联系在一起。 

【解析】考查副词。题干划线词intimately意为“亲密地，密切地”，与Closely在语义上比较接近，所以答案为D。 

7 【答案】:A【题干】她的信念支持她度过了悲伤的时刻。 

【解析】考查动词。题干划线词upheld的原形为uphold意为“支持，支撑，鼓励”，在语义上同support为同义词，所以答案为A。 

8【答案】:D【题干】这本书简要分析了这个国家的历史。 

【解析】考查形容词。题干划线词ConCise意为“简要的，简明的”，在语义上同brief为同义词，故正确答案为D。 

9 【答案】:C【题干】规章中明确规定所有会员必须随时携带其会员卡。 

【解析】考查短语。题干划线词laid down原形为lay down意为“放下，制定，主张”，所以与state在语义上比较接近，因而正确答案为C。 

10 【答案】:C【题干】委员会的会议在2点结束了。 

【解析】考查动词。题干划线词terminate意为“结束，终止”，故本题正确答案为C。 

11 【答案】:A【题干】一面红色的旗子放在那里，是作为危险的标志。 

【解析】考查名词。题干划线词token意为“符号，标志，表征”，与sign语义相近，所以答案为A。 

12 【答案】:A【题干】无论情况多糟糕，多数人都不愿意冒改革的风险。 

【解析】考查形容词。题干划线词unwilling意为“不愿意”，与reluCtant为同义词，所以正确答案为A。 

13 【答案】:B【题干】据说行动方案提供了行动的新方向，而不仅仅是管控或扩大旧的。 

【解析】考查动词。题干划线词regulate意为“调节，固定，控制”，与Control为同义词。故答案为B。 

14 【答案】:B【题干】秘书长应该探究这个地区战后重建的问题。 

【解析】考查动词。题干划线词explore意为“探索，探究”，与investigate意思上比较一致，所以答案为B。 

15 【答案】:A【题干】沿海地区劳动力成本的稳步增长已经增加了船运货物的成本。 

【解析】考查副词。划线词steadily意为“稳定地，稳步地”，在语义上同gradually比较接近．所以答案为A。下面的短文后列出了7个句子，请根据短文内容对每个句子作出判断：如果该句提供 的是正确信息，请选择A；如果该句提供的是错误信息，请选择B；如果该句的信息文中没有提及，请选择C   

第二部分：阅读判断 

16 【答案】:A【题干】日本有着悠久的贸易传统。 

【解析】通过题干中专有名词Japan和trading tradition可以定位到第一段“East Asiahas a long trading tradition”，意为“东亚国家有着悠久的贸易传统”，而日本属于东亚国家，由此可知，题干信息与文章信息一致，故答案为A。 

17 【答案】:A【题干】俄罗斯被IMF(国际货币基金组织)所误导。 

【解析】根据题干关键词Russia和IMF可以定位到文章的第二段“In some regions，Certain Countries have suffered by adopting misguided poliCies，often underpressure from International Monetary Fund．First among these is Russia”，即“在有些地区，某些国家因为采取了误导性的政策而受损，通常是迫于国际货币基金组织的压力。首当其冲的国家就是俄罗斯”，所以题干信息与原文信息一致，故正确答案为A。 

18 【答案】:B【题干】俄罗斯在20世纪90年代早期是个资本主义国家。 

【解析】利用题干关键词Russia和1990s可以定位到第二段“…Russia，whiCh in the early l990s tried to embraCe Capitalism before first building the institutions that make Capitalism work”，即“俄罗斯在20世纪90年代尝试资本主义，那时候还未建立其资本主义运营的机构”，尤其可知那时候还不是资本主义国家”，可知所以题干信息与原文信息不一致，所以答案为B。 

19 【答案】:C【题干】俄罗斯的许多高管从私有化之中获利。 

【解析】利用题干关键词Russia和privatization可以定位到第二段“EnCouraged by the IMF the World Bank and the U．S．Department of the Treasury，President Boris Yeltsin(叶利钦)’S regime privatized the state—owned industry seCtor…”，即“受IMF和美国财政部的支持，叶利钦总统将国有行业部分全部私有化”，但没有提到集体高官获利的事情，所以答案为C。 

20 【答案】:C【题干】澳大利亚是全球化的最大赢家。 

【解析】利用题干中的专有名词Australia没有定位到相关的句子，所以题干信息在原文未提及，故答案为C。 

21 【答案】:A【题干】中国没有采取IMF的建议。 

【解析】利用题干专有名词China和IMF可以定位到第三段“China，the biggest winner from globalization，did not follow the IMF formula．”，可知“中国作为全球化的最大赢家，没有追随IMF的建议”。由此可知，题干信息与文章信息相符，因此选择A。 

22 【答案】:B【题干】所有非洲国家都追随了IMF的准则。 

【解析】利用题干关键词AfriCan和IMF可以定位到第三段“Botswana and Uganda are also suCCess stories…implementing reforms that ran Counter to IMF  presCriptions”，即“博茨瓦纳和乌干达也获得成功……采取了与IMF建议完全不同的改革”，所以该题干信息与原文信息不一致，因而为B。

第三部分：概括大意和完成句子
23 【答案】:D【题干】第二段的段落大意为____。 

【解析】第二段主题句为首句，即“记住有关插瓶花的一项最重要的事情就是它们对温度很敏感”。下面的句子或通过举例或是解释来支持第一句话，所以D(养花护理的最重要的方面)为正确答案。 

24 【答案】:C【题干】第三段的段落大意为____。 

【解析】第二段的没有明显的主题句，但是可以respiration以及respire等同根词反复出现，而且第二段主要讲花的呼吸作用，所以C(呼吸的作用)为正确答案。 

25 【答案】:A【题干】第四段的段落大意为____。 

【解析】第四段的段落主题句为第二句，因为首句是个问句，问句的答案才是主题所在，即“通过控制呼吸来控制花死去的速度”，所以答案为A(控制呼吸)反映了该段的主题，因而为正确答案。 

26 【答案】:E【题干】第五段的段落大意为____。 

【解析】第五段的主题句为首句，即“另外一个维持插瓶花的因素就是它们所放置的水的质量”，所以E(对干净水的需求)为正确答案。 

27 【答案】:D【题干】一些简单的事实可以帮助你保持插瓶花的生命____

【解析】利用题干的关键词simple faCthe和keep等可以定位到第一段“few people know how to keep them for as long as possible．This may be done by keeping in mind a few simple faCts”，即“几乎没有人知道如何尽可能地保持插瓶花的生命，只要记住几个简单事实就能做到这一点”，所以D(尽可能地长)为正确答案。 

28 【答案】:B【题干】呼吸在____起重要作用。 

【解析l利用题干关键词respiration和play a role可以定位到第三段“…Called respiration，generates the energy the flower needs to give the flower its shape and Colour．The making of seeds also depends on this energy…Respiration also brings about the eventual death of the 

flower．”。可知“呼吸产生花形和花色的形成所需要的能量，而且花种的形成也需要这种能量……呼吸也导致花的最终死亡”。因而B(在插瓶花的生命中)为正确答案。 

29 【答案】:E【题干】插瓶花的变老(枯萎)可以被减缓____。 

【解析】利用题干关键词agin9和slow down可以定位到第四段“Thus by maintaining low temperatures，respiration is reduCed and the Cut flower will age more   slowly”，即“通过维持低温，呼吸可以减少同时插瓶花的变老(枯萎)会更缓慢”，所以E(通过控制温度)为正确答案。 

30 【答案】:F【题干】另外一个延长插瓶花生命的重要方式就是____。 

【解析】利用题干关键词self-ConfidenCe可以定位到第五段“Another vital faCtor in keeping Cut flowers is the quality of the water in whiCh they are plaCed…The water and solution should also be replaCed eaCh day．”，即“另外一个保持插瓶花的因素就是它们所放置的水的质量……每天要更换水和溶液”，所以F(每天更换水和溶液)为正确答案。发悬赏征求解析 

第四部分：阅读理解

31 【答案】:A【题干】下列哪些因素推动了德国的繁荣? 

【解析】细节题。利用题干关键词German prosperity可以定位到第一段“And though German prosperity has faltered over the past deCade beCause of the huge Cost of unifying east and west as well as the global eConomiC deCline，it still has an enviable reCord for turning ideas into profit”，即“尽管德国的繁荣因为统一东德和西德的巨大成本和全球经济的衰退而开始衰落，但是它仍旧因为其将想法变成利益而拥有令人羡慕的记录”，由此可知，德国繁荣的原因之一就是将想法变成利润，即把理论转化为技术，所以A为正确答案。 

32 【答案】:B【题干】下列有关传统大学研究的说法不正确的是哪一项? 

【解析】细节题。利用题干关键词traditional university researCh可以定位到第三段“…then the traditional prinCiples of university researCh being Curiosity—driven，free and widely available will Suffer”，即“大学研究的传统原则，即好奇心驱动、免费的、广泛，就会受到不良影响”，所以正确答案为B。 

33 【答案】:C【题干】Fraunhofer组织是____最大的应用技术的组织。 

【解析】细节题。利用题干Fraunhofer可以定位到最后一段“Founded in l949，the Fraunhofer SoCiety is now Europe’s largest organisation for applied teChnology”．即“Fraunhofer成立于1949年，是目前欧洲最大的应用技术的组织”，所以可知答案为C。 

34 【答案】:D【题干】Fraunhofer成立于什么时候? 

【解析】词汇题。利用题干Fraunhofer可以定位到最后一段“Founded in l949，the Fraunhofer SoCiety…”，所以D为正确答案。 

35 【答案】:D【题干】第三行“expertise”的意思是____。 

【解析】细节题。Expertise意为“专门知识，专门技术”，所以答案为D。 

36 【答案】:C【题干】谁获得了巴黎花样滑冰大赛的金牌? 

【解析】细节题。利用题干关键词gold medal和Pads figure—skating event可以定位到第二段“Initially the judges in the pairs figure—skating event at the Winter OlympiCs in Salt Lake City voted 5 t0 4 to give the gold medal to a Russian pair”，意为“一开始，盐湖城冬奥会的裁判以5比4的投票将金牌授予俄罗斯组合”，但是“initially(一开始)”说明事情有所变化，在第一段结尾又有“The International   OlympiCs Committee then deCided to give a seCond gold to the Canadian  runners—up”，即“国际奥委会决定给第二块金牌给加拿大组合”因此可知C为正确选项。 

37 【答案】:D【题干】根据ISU提议的新规则，下列哪项是正确的? 

【解析】细节题。利用题干关键词new rules和ISU可以定位到第三段“The ISU，skatin9’S governing body，now says it intends to Change the rules．In future l4judges will judge eaCh event，but only 7 0f their sCores-seleCted at random—will Count．”，即“滑冰管理机构ISU计划改变规则，在未来将有l4名裁判，但是只有7人的分数记入最后成绩，但是这7个人是随机选择”，由此，D为正确答案。 

38 【答案】:D 【题干】Jerry 

Bingham说“I remain to be ConvinCed”表达了什么意思? 

【解析】词汇题。“I remain to be ConvinCe”的意思是“我保留去相信”，即我尚不信服，所以这句话表明了他的怀疑，由此可知，正确答案为D。 

39 【答案】:B【题干】英国相关的人对于ISU所提议的新规则的态度是____。 

【解析】细节题。利用题干关键词UK可以定位到第三段“‘I remain to be ConvinCed that the random seleCtion system would offer the guarantees that everyone ConCemed with ethiCal sport is looking for’，says Jerry Bingham，UK Sport’S head of ethiCs”，即“英国体育伦理方面的专家Jerry Binghaln说：‘我对随机选择制度能确保每个人所关注的体育伦理这件事持保留态度’，可知8为正确选项。 

40 【答案】:A【题干】下列有关跳水的打分制度的说法哪一项是不对的? 

【解析】细节题。利用题干关键词sCoring system for divin9可以定位到倒数第二段，对2000年悉尼奥运会采用的跳水打分办法作了解释，可知这个打分方法更合理，更少偏袒，更公正，所以本题答案为A。

41 【答案】:C 【题干】Ronaid 

Kahn和他的同事通过____让老鼠活得更长。 

【解析】细节题。利用题干关键词Ronaid Kahn和live longer可定位到第二段“RonaldKahn and his Colleagues have been able to extend the lifespan of miCe by l8perCent by bloCking the rodent’s(啮齿动物)inCrease of fat in speCifiC Cells”，即ttRonaid Kahn和他的同事能延长老鼠的寿命达l8％，通过阻止特定细胞中脂肪的增长”，故C为正确答案。 

42 【答案】:B【题干】根据短文，我们不知道人们是否将受益与吸收较少的热量(卡路里)，因为____. 

【解析】细节题。利用题a干关键词可以定位到第四段“Whether this works in humans is still unknown，partly beCause few people are willing to submit to suCh a   striCtdiet”，即“是否这也对人起作用还未可知，部分地因为几乎没有人愿意接受这样严格的饮食”，所以B为正确答案。 

43 【答案】:A【题干】第三段的最后一句隐含了什么? 

【解析】推断题。第三段的最后一句句子是“these miCe eat all they want，lose weight and live longer．It，s like heaven”，即“这些老鼠可以敞开吃，不会发胖，还能长寿。这就像进入天堂一样。”这实际上是道出了人的心声，由此答案为A。 

44 【答案】:D【题干】那些基因改进过的老鼠活了____。 

【解析】细节题。利用题目关键词s疵够和manufaCturing Company等可以定位到倒数第二段"The average Control mouse lived 753 days，while the thin rodents averaged a lifespan of 887 days”，即“平均控制的老鼠活了753天，而那些瘦的则平均寿命达到887天”，所以正确答案为D。 

45 【答案】:A【题干】从短文关于长寿的方法可以推断出什么? 

【解析】推断题。从文章的最后两段我们可以感到对Kahn的试验同行中是有不同意见的，至少到目前为止还不能说已经找到了延长寿命的方法，由此推断答案为A。 

第5部分：补全短文 

46 【答案】:C 【解析】从原文来看，空白处前一句说的是“在警察盘问时，嫌犯受到的压力是非常大的”，而空白处后面是一段引言，但没有原说话人的名字，这也给我们提示，在填入部分里应该有原说话人的名字。可以考虑的8、C、F三个选项，但从内容上考虑应该选C。 

47 【答案】:A 【解析】空白处前的句子说的是“RedliCh做了一个实验来判定人们如何坦白他们没有做过的事情”，空白处的句子讲的是实验的过程，所以空白处填入的也应该是RedliCh所做试验的描述，下文又讲到计算机，所以不难选定A(在她的实验中，参与者坐在电脑前并被告诉不能敲击“Alt”键，因为这样做会破坏系统)。 

48 【答案】:F 【解析】这一段讲的是RedliCh试验的结果，空白处前的句子讲的是“59％的年轻人在实验中立即坦白”，空白处之后的句子说的是“l5到l6岁的参与者，72％的参与者在供词上签字，而在12到13岁的参与者中，78％的在供词上签字”。由此可知空白处谈的还是年轻人参与实验的情况，所以选择F(RedliCh也发现参加者年纪越小，则越可能做假供)，该句与后面句子中的数据保持一致。 

49 【答案】:D 【解析】空白处前面讲的是Saul Kassin同意RedliCh的结果，认为年轻人风险大，空白处后面的句子讲的针对指控的审问，很多参与者都做了假供，所以答案为D(成年人也很脆弱)。 

50 【答案】:B 【解析】空白处前一句谈到“由于在审讯过程中受到的压力，所以嫌犯开始认为做假供是脱离糟糕处境的最容易的方式”，因而后面的句子继续讨论做假供的问题，所以答案选择B(“从某种程度上说”，Kassin说到，“虚假的坦白变成了理智的决定。 

第6部分：完形填空

51 【答案】:C【题干】他的产品与其竞争对手____产品没有什么不同，所以如果他的价格高于市场价格，则他就卖不出去。 

【解析】考查介词。四个选项分别代入，这里表示所属关系，所以答案为C。 

52 【答案】:A【题干】他的产品与其竞争对手的产品没有什么不同，所以如果他的价格高于市场价格，则他就卖不出去，而如果他的要价与市场价格一样或____市场价格，他就可以卖掉全部产品。 

【解析】考查介词。结合上下文语境，可知是低于市场价格，但是beneath强调有接触面，所以正确答案为A。 

53 【答案】:B【题干】然而，在考虑价格时，他必须将生产的____考虑在内。 

【解析】考查名词。四个选项分别代入后，Cost和porfit都可以，但是从后一句“There are times when he may be willing to sell below his Cost”，即“有时候他愿意以低于成本的价格出售”。由此可知，主要是讨论价格和成本的关系，所以答案为B。 

54 【答案】:C【题干】当价格因为他认为是短期的那些因素而下跌的时候，这种情况就会发生(以低于成本的价格卖产品)。 

【解析】这里考查的是宾语从句。这里“____he believes will be a short time”做的是介词for的宾语，而从句中will前面显然缺少了主语，所以用what引导。注意：宾语从句的引导词选用的方法是“成分法”，即要看宾语从句本身缺不缺成分，如果缺主语就用who(指人)或what(指物)引导，如果缺宾语就用whom(指人)或what(指物)引导，如果缺状语就用when，where或how引导，如果什么都不缺，就用that或whether(是否)引导。例如：

I will tell w—ho will get the job． 

I will tell w—h—at you should do next． 

I will tell w—h—ere you Can buy it． 

I will tell w—he—ther you Can go there or not． 

55 【答案】:A【题干】但是，没有商人能____长期的赔本。 

【解析】考查动词。分别代入四个选项，结合上下文，afford符合原文语境，即商人们都禁不起长期的赔本，故正确答案为A。 

56 【答案】:C【题干】他必须经常____涉及市场价格的成本，如果他要取得竞争的成功并获利。 

【解析】考查形容词。根据上下文语境，应该是为了在竞争中获胜和获利，必须要关注市场价格，故答案为C。 

57 【答案】:D【题干】____在特定行业和特定水平上，大量生产使得成本降低变成现实，逻辑和实践经历都已经说明超过一定生产水平后，每个单位的成本开始增加。 

【解析】考查状语从句。前后分句之间应该为转折关系，故正确答案为D。 

58 【答案】:A【题干】警察也必须同意修改身份证上的性别，在发生之前。 

【解析】考查代词。根据上下文语境，logiC和prafiCal之间为并列关系，所以用both…and…，所以正确答案为A。 

59 【答案】:B【题干】一些经济学家将这个原则____为增加成本法则。 

【解析】考查短语。refer to A as B意为“将A称之为B，’为固定搭配，其他三个选项代入后都不符合语境，所以正确答案为B。 

60 【答案】:D【题干】成本随着产量增长而增长的原因是____。 

【解析】考查形容词。后一句的连接词为however，可知前后之间为转折关系，后一句说的是“it is easy…”，所以本题选择D。 

61 【答案】:B【题干】随着产量的上升，生产的额外因素的需求就会随之增加，____市场上生产因素的竞标. 

【解析】考查名词。四个选项分别代入后，根据上下文语境，前后分句之间为因果关系，所以正确答案为B。 

62 【答案】:C【题干】如果一个生产者需要____技术熟练的劳动力来提高产量，那么没有人会失业。 

【解析】考查。根据上下文语境，应该需要更多的劳动力来提高产量，由此more比较符合语境，所以正确答案为C。 

63 【答案】:C【题干】如果一个生产者需要更多技术熟练的劳动力来提高产量，那么没有人会失业，生产者将不得不从其他来源中得到____。 

【解析】考查代词。根据上下文语境，应该是得到劳动力，这里labor用的是单数，所以用it来表示指代。 

64 【答案】:A【题干】这可以通过____高工资而做到。 

【解析】考查动词。从前一句可知是要得到技术熟练的劳动力，可见需要提供高工资才能得到，所以正确答案为A。 

65 【答案】:B【题干】我们必须意识到并非所有的劳动力都是同样的搞生产效率，____并非所有的土地都一样的肥沃以及并非所有的矿石都一样地富含矿物质。 

【解析】考查状语从句。四个选项分别代入后，just as比较符合语境，所以正确答案为B。
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